



Protokoll styrelsemöte S19 2013-09-24

Närvaro:	Philip Holgersson	Ordförande
	Sofia Siljeholm	Propagandamästare tillika Sekreterare
	Fredrik Åkerberg	Källarmästare
	Överphös ASCIIlex	Överphös
	Alexander Theofanous	Studierådsordförande
	Carl Nilsson Nyman	Cafémästare
	Alexander Magnusson	Sexmästare, fr.o.m. §3
	Per Ahlbom	Skattmästare, fr.o.m. §4
	Adam Wigren	Näringslivsansvarig, fr.o.m. §4
	Björn Hansson	Kårordförande TLTH
	Johan Rönnåker	
	Josefin Karlsson	
	Hannes Johansson	

- §1 OFMÖ Ordförande Philip Holgersson förklarade mötet öppnat klockan 12:05.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Alexander Magnusson kom in i lokalen.
- Styrelsen **beslöt** att adjungera
- Johan Rönnåker
 - Josefin Karlsson
 - Hannes Johansson
- §4 Föredragningslista Per Ahlbom och Adam Wigren kom in i lokalen.
- Föredragningslistan godkändes med följande tillägg:
- §12.1 Dresscode Nollegasque
 - §12.2 Datum fotografering
 - §12.3 Idrottsutskottet
 - §12.4 C-alumn
- §5 Föregående mötes protokoll Inga protokoll godkändes.
- §6 Information från kåren Björn informerade att ARKAD kommer stå på campus imorgon. Vidare berättade han att på fullmäktigemötet förra veckan diskuterades bland annat huruvida kåren ska införskaffa aluminiumpinnar till fanfarnerna (istället för träpinnar). I så fall kommer



hälften av kostnad tas av TLTH och hälften av sektionerna själva.

- §7 Information från PLD && PLC Alexander T. berättade att de i framtiden ska se över ingenjörprocesskurserna samt fysiken.

- §8 Beslutsuppföljning **Facebook**

Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S21.

Trumset

Mötet **beslöt** att det ska rapporteras på S20. Beslutsuppföljningen ser nu ut som följande:

Ansvarig:	Beslut:	Beslutat:	Rapporteras:
Philip H.	Policydokument	S10 2009	S20 2013
Sofia S.	Mästermärken	S06 2012	S20 2013
Sofia S. och Philip H.	Facebook	S03 2013	S21 2013
Martin G.	Trumset	S06 2013	S20 2013
Fredrik Å.	Inköp av medicinväska	S11 2013	S20 2013
Fredrik Å.	Darttavla	S17 2013	S21 2013

- §9 Utskottsrapporter Alexander M. berättade att Livsmedelsverket var hos oss på inspektion och att de tyckte det var bättre än förra året. Därmed kommer de inte komma tillbaka och titta till oss mer i år, dock så bör vi se över våra rutiner då det ändå fanns en hel del att anmärka på.

- §10 Ekonomisk status Per meddelade att vi har okej med pengar.

- §11 Val av funktionärer
- Källarmästeriet**
Funktionär inom Källarmästeriet Björn Lindquist(dat12bli)
- Programmästeriet**
LANparty-ansvarig Jens Elofsson(ic09je3)
- Propagandamästeriet**
DWWW-medlem Jacob Gradén (d01jg)

- §12 Nytt datum för HMT1 Philip ansåg att det är för ont om tid till HMT1 och föreslog därför att det flyttas till 14e oktober istället.

Mötet **beslöt** att flytta HMT1 från 7e oktober till 14e oktober.

- §12.1 Dresscode Nollegasque ASCIILex berättade att staben tänkte ha högtidsdräkt på nollegasquen och ansåg att styrelsen även får ha det om de så vill. Dock ska nollorna ha kostym.



Fredrik ansåg att det är lika fult att överklä sig som att underklä sig på events.

ASCIILex svarade att styrelsen kanske inte bör ha högtidsdräkt i så fall.

Björn inflikade att på F-sektionen har man sina phöskläder under nollegasquen och sen på eftersläppet har de högtidsklädsel.

Josefin tyckte att nollegasquen är den kvällen då staben ska bli som alla andra.

Philip ansåg att så länge alla i staben gör det så är det okej, men styrelsen ska ha kostym.

§12.2 Datum fotografering Carl undrade om datum samt klädsel för styrelsefotograferingen.

Philip svarade att det är styrelsepiké som gäller.

Per undrade om efter sektionssafarit på torsdag hade passat.

Philip tyckte det var en bra dag och tillade att om ingen fotograf kan då så fixar vi det på något vis.

Mötet **beslöt** att fotografera sig efter sektionssafarit på torsdag.

§12.3 Idrottsutskottet Alexander T. undrade hur det är med budgeten för idrott nu för tiden då han hört att de hade mer pengar förr.

Johan svarade att så inte är fallet. Budgeten har utökats för att kunna köra fotboll inomhus på vintertid.

§12.4 C-alumn Josefin berättade för mötet att det kommer anordnas ett event för alla C-studenter den 5e november klockan 16. Det är till för att öka medvetenheten om vad utbildningen ger och vad man kan få göra efter sin studietid. För att kunna genomföra kvällen önskar de få 6000 SEK av sektionen.

Carl tyckte det låter som en grej PLC skulle vilja sponsra och undrade om de hade pratat med dem.

Josefin svarade att de inte har sökt sponsring än och förklarade att de vill ha pengarna som en backup-plan utifall de inte får ihop någon spons.

Adam inflikade att PLC har satsat mycket på att göra filmer och sådant för att på så vis marknadsföra programmet utåt. Därmed så har de redan spenderat en hel del av sina pengar och det kan



vara bra om sektionen hjälper till.

Johan undrade vad det är de kommer göra som kostar 6000 SEK.

Josefin svarade att det kommer bjudas på mat och att de kanske kommer behöva införskaffa ett alkoholtillstånd.

Alexander M. svarade att ett tillstånd kostar 4500 SEK om alumner närvarar.

Carl ansåg att det här är en sådan grej som det är kul om styrelsen stödjer.

Johan ansåg att det går att öka medvetenheten utan att det kostar 6000 SEK.

Björn tyckte att om C-studenter har ett problem med att veta vad de jobbar med när de är klara så är det viktigt att något görs. På F-sektionen anordnas branschkvällar för π och nano. Vidare ansåg han att 6000 SEK inte är en orimlig summa att lägga på något så viktigt.

Mötet **beslöt** att ge projektgruppen för C-kvällen 6000 SEK.

§13 Införande av
RM-Funktionär

Alexander T. berättade att han vill införa Rosa Marschen funktionärer som en funktionärspost på D-sektionen. Detta då det dels är en merit och dels underlättar för nästa års arbete.

Johan ansåg att detta bör tas upp på ett sektionsmöte.

Fredrik föreslog att man gör som med Teknikfokus och lägger in projektgruppen som funktionärer.

Per tyckte att detta är en testomgång för Rosa Marschen och att man kanske bör se hur det går för dem först. Sen bör de diskutera internt om huruvida de vill vara en fristående förening, ett utskott i sektionen eller hur de nu vill göra.

§14 Övrigt

- Per yrkade på att använda representationsbudgeten till nollgasque.
Mötet **beslöt** att godkänna yrkandet.

§15 Meddelanden

- Fredrik meddelade att köksfläkten nu är uppsatt och att den verkar fungera som den ska.

§18 OFM

Ordförande Philip Holgersson förklarade mötet avslutat klockan 13:05.



Mötessekreterare

Justeras

Sofia Siljeholm
Propagandamästare tillika sekreterare

Philip Holgersson
Ordförande



Ordförande

Har varit på möte med Ordförandekollegiet där bland annat saler för gasque har diskuterats. Hade precis som Staben mycket att göra i helgen med nolleördag och regatta. Nolleördagen spenderades med sillfrukost med gamla kollegiet, en kollegiesittning och en massa gycklande på sektionssittningar. Regattan spenderades i den råsa sparkdräkten som sig bör. Blev mycket mutad och sjungen för och hade väldigt kul på ön Ön. Tog även en uppfriskande simtur i sjön Sjön i min sparkdräkt. Var sen på alternativregattan, med resten av jobbarna satt och hade mycket trevligt.

Lund, dag som ovan

Philip Holgersson
Sektionsordförande

SRD

SRD har haft sitt andra möte men som räknas som det första eftersom det egentliga första mötet var ogiltigt (för få närvarande). På mötet så tillsattes många hittills vakanta poster, dessutom så uppdaterades programlednings-representant-posterna. Vi har dessutom utlyst ett storting (läs: megastort informellt möte) som skall hållas inom en månad, där bl.a pluggfik, bokbytar-konceptet, sektionssafarit samt kickoffen skall diskuteras.

SRD har anordnat pluggfik vilket var en supersuccé fram tills det att alla nollor var mätta varav de gick hem.

PLD && PLC-möte spikat till torsdagen den 26:e då IngProc-kurserna skall diskuteras.

Övrigt studierådande: tjatat på nollor att de skall vara aktiva inom sektionen, inte minst studierådet. Jag har även även nämnt att studierna är viktiga.

Lund, dag som ovan

Alexander Theofanous
SRD-ordförande



Propagandamästare, tillika Sekreterare

Det dagliga arbetet har rullat på.

Lund, dag som ovan

Sofia Siljeholm
Propagandamästare, tillika Sekreterare

Skattmästeriet

Gjort det klassiska räknat pengar bokfört sjukt mycket

Lund, dag som ovan

Per Ahlbom
Skattmästare

Cafémästeriet

Caféet har cafeat och blivit av med pant samt köpt in nya grejer.

Det finns glass i caféet nu igen :)

Lund, dag som ovan

Carl Nilsson Nyman
Cafémästare



Industrimästeriet

Inget att rapportera

Lund, dag som ovan

Adam Wigren
Industrimästare

Källarmästeriet

Jag har hämtat bord i båstad. Root har förstorat utrymmet på en disk. Representerat oss på för/mellan/efter-fest med M- och A-styret. Understött sexet. Sen har jag gjort massa andra häftiga Källarmästarsaker

Lund, dag som ovan

Fredrik Åkerberg
Källarmästare

Programmästeriet

Inget att rapportera

Lund, dag som ovan

Martin Gunnarsson
Programmästare



Sexmästeriet

Sexet har haft sittningar och pub och tagit hand om livsmedelsverket. Sexm vill uppmana alla att fortsätta städa efter sig i köket, det fanns lite klagomål

Lund, dag som ovan

Alexander Magnusson
Sexmästare

Staben

Hade en stor helg med nollelördag och regatta som tog mycket tid. Vanlig verksamhet i övrigt.

Lund, dag som ovan

Jesper Lekland
Øverphøs